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Referat til Skolebestyrelsesmøde den 7. oktober 18.30 - 21.00 på Hedegårdsskolen 

Deltagere: Lise-Lotte, Anders, Trine, Peter, Teddy, Leila, Bente, Christian, Mette, elevrådsmedlemmer: Yosef, Josefine, Marcus, Jeppe.     

Afbud: Lotte Gorm, Martin, Ann-Louise, Camilla 

Emne Ansvarlig Tid Mål Konklusion og evt. handling 

Elevrådet. Velkomst til 

eleverne og plan for deres 

arbejde i Skolebestyrelsen 

 

Lise-Lotte 18.30 - 

18.40 

  

Principper – hvad tager vi fat 

på hvornår? 

På dette møde skal der 

drøftes:  

Princip for lejrskole (bilag 

vedlagt). 

Princip for sammenlægning og 

deling af klasser (bilag 

vedlagt) 

 

Lise-Lotte, Peter og 

Christian  

18.40 - 

19.10 

Udarbejde princip for lejrskole og princip for 

sammenlægning og deling af klasser. 

Udarbejde tidsplan for arbejdet med principperne 

Lejrskoler: Der kan godt arrangeres lejrskoler i 

hele Danmark 

Der har tidligere været en beslutning i det 

forhenværende distrikt Syd, hvor lejrskole 

skulle være placeret på brofaste øer. Dette er 

ikke længere gældende.  

 

Klassedannelse: 

Forslag der drøftes videre næste gang: 

Særligt for Skolegades Skole fra 2025; der 

laves nye klasser til 6. klasse til skoleåret 2025. 

Når eleverne fra ØB kommer ind på SK i 7. 

klasse blandes de med de eksisterende klasser 

og der laves dermed ikke nye klasser.   

Forslag:  
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-Fra 2026 dannes nye klasser i skiftet fra 

Søndergades Skole til Skolegades Skole. 

Eleverne fra ØB blandes ind disse klasser, når 

de (til 7. klasse) skifter til Skolegades Skole.  

- Fra 2026 om at de eksisterende klasser 

fortsætter i 6. klasse. Her får de nye lærere på 

SK. Der skiftes lærere og dannes nye klasser i 

7.årgang, når eleverne fra ØB skifter. (dette er 

med opbakning fra eleverne) 

Uanset hvilken model, der vælges så skal der 

skal laves en god overgang mellem ØB og SK 

på 6. årgang.    

  

Principperne fra de to tidligere distrikter er 

gældende indtil nye er besluttet. 

Orientering fra ”sammen om 

skolen” 

 

 19.10 - 

19.20 

 Der har været en drøftelse om forholdet 

mellem Skolebestyrelsen og Lokalbestyrelsen. 

Fokus på frisættelsen af skolerne. 

Tilbagemelding fra 

distriktselevrådet 

Christian Bak 19.20 

19.45 

Orientering til SB om elevrådets arbejde. Elevrådene 

har selvstændigt møde fra klokken 18.40 - 19.20, hvor 

de drøfter, hvad de er optagede af? 

Overordnet vil eleverne gerne arbejde for at 

lave et bedre miljø. 

Alle elevråd arbejder med skolefester. 

Der er forskelle i mobilreglerne på skolerne. 

Der er et ønske om at få en drøftelse af dette i 

lokalbestyrelserne. 

På SØ må eleverne have deres telefon i 

pauserne. Dette bruges til betaling i 

skoleboden.  
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SØ/SK: der er et ønske om flere fælles 

aktiviteter mellem eleverne i forbindelse med 

sammenlægningen. 

TH: ønske om en bod eller bestilling af mad, 

ønske om mere bevægelse i undervisningen. 

TO: Der er et ønske om at få mobilerne i 

pauserne/frikvarterne.   

 

Info fra lokalbestyrelserne 

(kort).  

Inddragelse af LB. Hvad vil SB 

lægge ud til afklaring? Hvad 

skal møderne i LB kunne? 

Hvad er LB mandat? 

Lise-Lotte 

Christian kører en 

proces om emnet 

19.45 

20.30 

 

Kortlægning af skolebestyrelsens holdning til 

lokalbestyrelsernes arbejde og mandat. Der laves en 

proces, der kan sætte en retning, men ikke en endelig 

afklaring. 

Det er ikke alle lokalbestyrelser, der er fyldt op 

med alle pladser.  

TO: der er valgt 3 ud af 7 forældre 

TH: der er valgt 5 ud af 5 

HE: Der er valgt 7 ud af 7  

SK/SØ: Der er valgt 4 ud af 7 

ØB: der er valg 5 ud af 5 og 1 suppleant 

Skolebestyrelsen ønsker at tegne det brede 

billede for alle skolerne samlet set. Der kan 

være principper, man lokalt kan tage drøftelse 

om fordi det giver mening og der er lokale 

forskelle. Dette tager SB stilling til i 

gennemgangen af principperne.  

Principperne fra de to tidligere distrikter kan 

ses på: Skoledistrikt Vest (aula.dk)   

 

Der skal laves lokale principper for: 

Brug af mobiltelefoner i pauserne 

https://distrikt-vest.aula.dk/
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Om eleverne får tilladelse til at forlade 

skolerne i frikvartererne. 

Lukkedage SFO. Hvad ønsker 

SB? 

Christian 20.30 

20.40 

Drøftelse og afklaring om lukkedage.  Ønske om lukkedag fredag efter 

Kr.Himmelfart, d. 24/12, 31/12 og 

Grundlovsdag.  

Den 24/12 og 31/12 er lukkedage. De andre 

to dage kan man sampasse. Dette er ligeledes 

gældende for dagene mellem jul og nytår.  

Tre ugers lukning i sommerferien er politisk 

besluttet. Det besluttes at disse uger er 29, 30 

og 31  

Orientering om 

budget/økonomi 

 

Christian 20.40 

20.45 

Kort orientering Der er et ønske om at komme tæt på 

processen omkring det økonomiske ved 

sammenlægningen  

Skolefoto – hvad ønsker 

bestyrelsen? 

Brug af firma, hvor ofte, o.lign? 

 

Christian 20.45 

20.55 

 Der er et ønske om priser og eksempler fra 3 

firmaer. Dette indhentes til næste møde. 

Det må kun koste, hvis man bestiller. 

Personalenyt – uden 

elevdeltagelse 

Christian Bak  Orientering  

Evt. – herunder punkter til 

næste møde 

Liselotte Gregersen  Kvalificering af næste møde Drøftelse af madordning på skolerne 

Principper 

 


